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Dr.  Dános  Valér,  a  BM  RVKI  igazgatója,  a  rendezvény  levezető  elnöke  üdvözölte  a 
megjelenteket,  köszöntötte  az  elnökség  tagjait.  Elsőként  az  Adyligeti  Rendészeti 
Szakközépiskola tanulói által alkotott Adypódium művészei mutatták be ünnepi műsorukat. 

Ezt  követően  belügyminiszter  úr  tartotta  meg  köszöntőjét  a  Belügyi  Tudományos  Tanács 
megalakulása, valamint a Belügyi Szemle által kiírt pályázat ünnepélyes eredményhirdetése 
alkalmából. Hangsúlyozta, hogy a minisztériumtól nem idegen a tudományos munka, hiszen 
1978-ban ő maga volt az ORFK tudományos tanácsának titkára, amikor még Kertész Imre 
volt  a tanács elnöke.  Ma is kiemelkedő kapcsolat  a jellemző, hiszen a katasztrófák idején 
mindig támaszkodhattak a Magyar Tudományos Akadémiára. De nem csak az Akadémiával 
működnek  szorosan együtt,  hanem a  Budapesti  Műszaki  Egyetemmel  és  a  Károly Róbert 
Egyetemmel is. A tudomány eredményeit a mindennapi munkában is fel kívánják használni. 
Szeretné,  ha a tudomány híd szerepét  töltené be a beosztottak és a minisztérium vezetése 
között,  hiszen lehetőséget  teremt arra,  hogy a szolgálati  úton kívül  is  tudjanak egymással 
kommunikálni. Ezt teszik lehetővé a pályázatok is, amelyek a szakma meglátásait közvetítik a 
vezetés  felé,  problémafelvetést  és  megoldási  javaslatot  egyaránt  nyújtva.  A tudománynak 
fontos  szerepe  van  a  vezetőképzésben  is,  mind  a  kiválasztásban,  mind  a  felkészítésben. 
Példaként  említette  Papp  Károly  urat,  az  ORFK  rendészeti  főigazgatóját. A  jövőben  is 
támogatni kívánják a pályázati rendszer működtetését, hiszen jelentős szerepe van a szakmai 
gondolkodás kialakításában. Végül, de nem utolsó sorban megköszönte a két bírálónak, Dr. 
Katona Gézának és Dr. Vörösmarti Mihálynak a munkáját. 

Dr. Kroó Norbert, az MTA alelnöke átadta az Akadémia üdvözletét. Köszöntőjében kiemelte, 
szerinte  nincs  nagyobb  veszély  egy  társadalomban,  mint  az  önbizalomvesztés,  aminek 
egyetlen ellenszere a pozitív gondolkodás. A problémák azért vannak, hogy megoldjuk őket, a 
tudomány maga pedig ezt szolgálja. Idézte Gábor Dénest, aki szerint a jövőt nem megjósolni 
kell.  Hanem megcsinálni.,  ehhez  új  ötleteket  pedig  a  tudománytól  lehet  várni.  Miután  a 
társadalmi  folyamatok  egyre  bonyolultabbak,  a  gazdasági  folyamatok  pedig  egyre  inkább 
válságjeleket mutatnak, egyértelmű, hogy a tudománynak egyre jobban fel kell értékelődnie. 
Üdvözölte azt a lépést, amivel a Belügyminisztérium is elindult ebbe az irányba. 
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Prof. Dr. Korinek László három minőségében szólalt fel, mint az MTA IX. Osztály alelnöke, 
a Magyar Rendészettudományi  Társaság elnöke és mint a pályázatot kiíró Belügyi  Szemle 
főszerkesztője.  Meglátása  szerint  koherens  tudománypolitikai  koncepció  kezd kialakulni  a 
minisztériumban, ami három pilléren nyugszik. Bár 2004-től a Magyar Rendészettudományi 
Társaság tevékenyen koordinálta a belügyi  tudományos tevékenységet,  magának a Belügyi 
Tudományos Tanácsnak a szerepét nem tudta betölteni, ezért örül neki igazán, hogy újraéledt 
a Tanács. Meg kell találni a helyes utat ahhoz, hogy a tudományos tevékenység segíteni tudja 
a gyakorlatot. Utalt rá, hogy a Rendészeti Vezetőképző és Kutatóintézetnek is volt már elődje, 
ahol remek tanulmányok készültek. Megítélése szerint jó irányba indult el az idén újjáalakult 
szervezet,  hiszen olyan témát  is napirendjére tűzött,  mint  a roma integrációs programok a 
közigazgatásban.  Ígéretet  tett  arra  vonatkozóan,  hogy  a  legjobb  pályaműveket  a  Belügyi 
Szemle  12  részletben  megjelenteti.  A  pályázati  felhívás  kiírásakor  egy  általános  és  egy 
kiemelt témát fogalmaztak meg, ami az idén a Robotzsaru program volt és ezt a struktúrát a 
jövőben is meg kívánják tartani. 21 bűnügyi és 22 közbiztonsági témájú pályamű érkezett. 
Professzor is megköszönte a bírálók és Végh Zsuzsanna munkáját. 

Az  elismerő  oklevelek  átadása  után  állófogadásra  hívta  meg  miniszter  úr  a  jelenlévőket. 
Felkai úr pohárköszöntőjében ígértet tett arra vonatkozóan, hogy a minisztérium vezetése az 
összes elkészült pályaművet át fogja tekinteni és hasznosítani kívánja a felvetett problémákat, 
javaslatokat. A BM RVKI-val kapcsolatban megemlítette, hogy a korábbiakhoz hasonlóan az 
idén is feladatot hajt végre a vezetői felmérés tekintetében. Utalt arra a tényre is, hogy a soros 
elnökséghez kötődő brüsszeli tárgyalások egyikén felmerült e rendészeti kutatások helyzete. 
A partnerek részéről kérdésként vetődött föl,  hogy a honvédelmi kutatásokkal párhuzamba 
állítva,  vajon a rendészeti  kutatások miért  járnak ennyire  gyerekcipőben és mi jelenthetne 
ezen  a téren kitörési lehetőséget. 

A  szünet  után  a  Belügyi  Tudományos  Tanács  megalakulása  alkalmából  közigazgatási 
államtitkár úr megbízóleveleket adott át a Tanács tisztségviselőinek, állandó- és tanácskozási 
jogú tagjainak. 

Felkai úr a Tanáccsal szemben támasztott követelmények megfogalmazásakor két dologgal 
egészítette ki miniszter elvárásait.  Miután a Tanács nem tipikusan minisztériumi szervezet, 
ezért  összkormányzati  szemlélettel  szeretné,  ha  segítenénk  az  országos  hatáskörű  szervek 
tudományos  munkáját.  Igényli,  hogy a  felmerülő  problémákat  továbbítsuk a  minisztérium 
vezetése felé. Azt szeretné,  ha a belügyi  tudományos tevékenységet el tudnánk helyezni  a 
magyar tudomány általános rendszerében, ezt pedig leginkább az egyes emberek tudják elérni.

Dr. Zán Krisztina és Dr. Sabjanics István napirendi hozzászólását (lásd melléklet) követően az 
alapdokumentumok  megvitatására,  majd  a  vitát  követően  határozathozatalokra  került  sor. 
került sor. Dános úr megköszönte az írásban beérkezett véleményeket, felvetéseket, melyek 
beemelésre kerülnek az anyagokba. Ezekkel a módosításokkal a Tanács elfogadta a 2011. évi 
munkatervet és költségvetési tervet valamint az ügyrendet. 

Felvetődött  még a Rendészeti  Szakközépiskolák csatlakozása a Tanács munkájához illetve 
véleményeket várunk a tervezett logóval kapcsolatosan is.    

Egyebek napirendi pontban Korinek úr tett javaslatot virtuális rendészettudományi könyvtár 
létrehozására  és  a  rendészeti  szószedet  bővítésére  illetve  Katona  úr  egy  virtuális 
kriminalisztikai bibliográfia megteremtésére.
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Mell.: Dr. Zán Krisztina beszámolója
           Dr. Sabjanics István beszámolója  
           Belügyi Tudományos Tanács tagjainak elérhetősége
           2011. évi munkaterv
           2011. évi költségvetési terv
           Belügyi Tudományos Tanács ügyrendje

Jóváhagyom:

      Dr. Dános Valér ny. r. dandártábornok 
Belügyi Tudományos Tanács ügyvezető alelnöke

                                                                                             Felterjesztem:
 

Görbe Attiláné Dr. Zán Krisztina r. alezredes
                                                                                 Belügyi Tudományos Tanács titkára
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